
 

Byregionprogrammet 

 
Fellesmøte for plan- og byggesak i 

 Os, Fjell, Meland og Lindås  

 

1. juni 2016, Hotel Terminus 
 
 



Program:  
Kl 0900: Velkomen 

Kl 0905: Prosjektleiar Eli J. Fosso orienterer om Byregionprogrammet og     

              kvifor vi har denne samlinga 

Kl 0935: Korleis arbeider dei ulike kommunane for å styrka sitt    

               regionsenter akkurat no? Utfordringar og moglegheiter. 

       0935 Os kommune 

     0950 Fjell kommune 

     1005 Pause 

     1025 Meland kommune  

                  1040 Lindås kommune 

Kl 1055:  Pause 

Kl 1115:   Kvalitet i bu- og bymiljø, Tina Therese Larsen,  

   Seniorrådgiver og Sivilarkitekt MNLA, Husbanken, vest 

Kl 1200:  Lunsj 

Kl 1230:  Gruppearbeid                         

Kl 1430:  Avslutning med oppsummering 
   

 



 

Kl. 1230 – 1330 
Legg inn pause etter behov   
    Gruppearbeid 1 

 Sentrumsutstrekning 

 

Kort innleiing før gruppene arbeider seg gjennom spørsmåla:  

 

1) Kva forstår/legg gruppa i omgrepet «sentrumsutstrekning»? 

2) Kvifor er det viktig å avklara sentrumsutstrekninga i regionsentra? 

3) Frå ditt faglege ståstad, kva vil vera viktig å spela inn i eit eventuelt 

prosessarbeid kring sentrumsutstrekning? 

4) Kva for aktørar må involverast i ein eventuell prosess for å 

avklare/vedta sentrumsutstrekning i regionsentra? 

 
 
Skriv inn på ark eller pc.  
Det er ok om det er ulike synspunkt som kjem fram!  
Men fint om det som det er tydeleg einigheit om også kjem fram  

 



 

Kl. 1330 – 1430     
Legg inn pause etter behov   Gruppearbeid 2 

     Kvalitet i bumiljø 
  

Kort innleiing før gruppene arbeider seg gjennom spørsmåla:  
 

1) Korleis kan vi få eit betre fokus på «kvalitet i bumiljø» i arbeidet frå plan til ferdig 
tiltak?  Vert planane slik vi tenkjer?  Kvifor vert ikkje planen realisert som den er vedteke. 
Kva er utfordringane våre i arbeidet med realisering av planer ? Bakgrunn i erfaringar frå 
eigen kommune.  

2) I følgje aktivitetsplanen skal vi gjennomføre dialog med utbyggjarar, meklarar, politikarar 
og 3. sektor på ulike trinn i det vidare arbeidet. Kva meiner de er viktige forhold å ta opp 
med desse aktørane? 

3) Vi skal også gjennomføra spørjeundersøking med tanke på preferanse for å bu i  eller tett 
opp til regionsentra. Kva meiner de er viktige spørsmål å få belyst? Kva treng vi av 
informasjon som vi kan bruka eller som vi kan vidareformidla til andre i våre prosessar for 
å få eit betre kvalitativt bu- og bymiljø?  

4) Korleis kan vi sikre kunnskapsoverføring frå planavdelinga  
 
 
Skriv inn på ark eller pc.  
Det er ok om det er ulike synspunkt som kjem fram!  
Men fint om det som det er tydeleg einigheit om også kjem fram   



 

Kl. 14.30 Avslutning med oppsummering 

 

o Kva har vi fått ut av denne dagen? 

o Tips til oppfølgjande felles plansamlingar? Korleis 

arbeider vi vidare med byregionprogrammet? 

• Tema 

• Form 
 

 



Takk for at du prioriterte byregionprogrammet i dag! 


